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OBČINA DESTRNIK 
OBČINSKI SVET 
JANEŽOVSKI VRH 42 
2253 DESTRNIK 
 

 
Številka: 900-11/2019-8R 
Datum: 19. 12. 2019 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

 
8. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v petek, dne 6. 12. 2019 ob 16.00 uri v 
prostorih sejne sobe Občine Destrnik, Janežovski Vrh 42. 
 
Prisotni: župan: Franc Pukšič, občinski svetniki: Marjan Lovrec, Marjan Lozinšek, Doroteja 
Muršec, Robert Simonič, Andrej Zelenik, Mitja Zelenko, Matej Sužnik, Branko Horvat, Branko 
Goričan, Elizabeta Fras, Anton Žampa, občinska uprava: Sonja Mahorič, Vesna Marinič, drugi 
prisotni: Kristijan Lovrenčič, direktor Čisto mesto Ptuj d.o.o., Darko Fras – svetovalec župana in 
predstavniki medijev. 
Opravičeno odsotni: / 
Neopravičeno odstotni:   / 
 
Ugotovitev sklepčnosti:  
Župan Občine Destrnik uvodoma pozdravi prisotne na seji in ugotovi, da je občinski svet Občine 
Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen, saj je prisotnih vseh 11 svetnikov.  
 
Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo glasovanje na današnji seji vršilo z dvigom rok in 
pove, da se seja snema v celoti. 
 
Ad. 1.) Pregled in sprejem zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta 
Pregled zapisnika 7. redne seje je podal župan Občine Destrnik Franc Pukšič. Ker ni bilo pripomb, 
poda župan predlog sklepa na glasovanje: 
 
Sklep št. 1 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta z dne 9. 
10. 2019, v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 
Ad. 2.) Pregled in sprejem zapisnika 3. dopisne seje; 
Pregled zapisnika 3. dopisne seje je podal župan Občine Destrnik Franc Pukšič. Ker ni bilo 
pripomb, poda župan predlog sklepa na glasovanje: 
 
Sklep št. 2 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta z dne 
4. 11. 2019, v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 
Ad. 3.) Obravnava in sprejem dnevnega reda; 
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Župan odpre razpravo. Svetnik Branko Horvat podal predlog za umik 11. točke z dnevnega reda, 
saj je po njegovem mnenju odlok slabo pripravljen. Svetnica Elizabeta Fras predlaga umik, ker 
odlok z obrazložitvijo ni bil predložen k vabilu na sejo, ampak so ga svetniki prejeli kasneje. 
Župan poda predloga sklepov na glasovanje: 
»Občinski svet Občine Destrnik potrjuje, da se z dnevnega reda 8. redne seje Občinskega sveta 
umakne 11. točka dnevnega reda.«  
Predlagan sklep ni sprejet: 5 za, 6 proti 
 
Sklep št. 3 
»Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 6 za, 5 proti 
 
Ad. 4.) Obravnava in sprejem Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev izvajanja 
obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki in Letni 
program ravnanja s komunalnimi odpadki za leto 2020; 
Direktor podjetja Čisto mesto Ptuj d.o.o. pove, da se predlaga dvig cene storitve ravnanja s 
komunalnimi odpadki, razlog za dvig pa so povečanje števila odpadkov v zbirnih centrih, 
vključevanje praznih hiš in vikendov v storitev odvoza odpadkov, rast cen energentov v zadnjih 
letih in dvig minimalne plače s 1. 1. 2020. 
Razpravljali so svetniki Matej Sužnik, Anton Žampa, Marjan Lozinšek. 
Župan poda predloga sklepov na glasovanje: 
 
Sklep št. 4 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen 
izvajanja storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki 
na območju Občine Destrnik za leto 2020, v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 10 za, 1 proti 
 
Sklep št. 5 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejeme Letni program ravnanja s komunalnimi odpadki na 
območju Občine Destrnik za leto 2020.« 
Sklep sprejet: 10 za, 1 proti 
 
Ad. 5.) Letni program športa Občine Destrnik za leto 2020; 
Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva je podala obrazložitev 
Letnega programa športa Občine Destrnik za leto 2020. 
Ker ni bilo razprave, župan poda predlog sklepa na glasovanje: 
 
Sklep št. 6 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejeme predlog Letnega programa športa Občine Destrnik za 
leto 2020, v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 
Ad. 6.) Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2020; 
Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva je podala obrazložitev 
Letnega programa kulture Občine Destrnik za leto 2020. 
Ker ni bilo razprave, župan poda predlog sklepa na glasovanje: 
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Sklep št. 7 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejeme predlog Letnega programa kulture Občine Destrnik za 
leto 2020, v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 
Ad. 7.) Letni program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih 
dejavnosti za leto 2020;  
Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva je podala obrazložitev 
Letnega programa organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih dejavnosti za leto 
2020 ter pove, da so na Odboru več besed namenili možnosti, da bi se društvom namenilo več 
sredstev. 
Ker ni bilo razprave, župan poda predlog sklepa na glasovanje: 
 
Sklep št. 8 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejeme letni program organizacij in društev na področju 
humanitarnih in ostalih dejavnosti za leto 2020.« 
Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 
Ad. 8.) Predlog sklepa o pristopu k Skupnosti občin Slovenije – SOS 
Župan predstavi prednosti pristopa Občine Destrnik k Skupnosti občin Slovenije in sicer med 
drugim zastopanje interesov občin, možnost cenovno ugodnih izobraževanj, izmenjava izkušenj in 
praks občin na številnih področjih dela občin. Pove, da je prvo leto članarina brezplačna, nato pa 
cc. 400 EUR letno, pri čemer se ta znesek s cenejšimi izobraževanji hitro povrne. 
Razpravljali so Branko Horvat in Matej Sužnik. Župan poda predlog sklepa na glasovanje: 
 
Sklep št. 9 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejeme predlog Sklepa o pristopu k Skupnosti občin Slovenije, 
v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 
 
Ad. 9.) Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2018 
Doroteja Muršec, predsednica Odbora za finance predstavi zaključni račun in pove, kako so ga 
obravnavali na odboru. 
Ker ni bilo razprave, župan poda predloga sklepov na glasovanje: 
 
Sklep št. 10 
»Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Destrnik 
za leto 2018 po skrajšanem postopku.« 
Sklep sprejet: 5 za, 0 proti 
 
Sklep št. 11 
»Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Destrnik 
za leto 2018 v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 5 za, 0 proti 
 
Ad. 10.) Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine Destrnik za leto 2020 
Župan predstavi spremembo proračuna in sicer pove, da se prihodki zmanjšajo za 20%, zmanjšajo 
se tudi odhodki za 15%. Načrtovana je zadolžitev v višini 232.000 EUR in odplačilo dolga v višini 



PREDLOG 
APRIL 2020 

5 
 

120.000 EUR. Povečali se bodo stroški praznovanja občinskega praznika, saj v naslednjem letu 
poteka Simpozij. Iz proračuna se umika evropska sredstva v višini 450.000 EUR za obrtno cono 
Drstelja, ki je ni mogoče realizirati. Povečujejo se sredstva za režijski obrat, saj bo ta sam izvajal 
vzdrževanje cest, prav tako se povečujejo sredstva za subvencioniranje izgradnje male komunalne 
čistilne naprave in za vrtec, kar je posledica večjega števila vpisov otrok. 
Doroteja Muršec, predsednica Odbora za finance pove, da so na seji odbora obravnavali 
spremembe proračuna za leto 2020 in odbor predlaga Občinskemu svetu, da ga potrdi v predlagani 
vsebini. 
Župan odpre razpravo. V prvem krogu so razpravljali Anton Žampa, Elizabeta Fras, Branko 
Horvat in Matej Sužnik. 
Anton Žampa – poudari, da ker smo pretežno kmetijska občina, bi morali več sredstev nameniti 
za spodbujanje tega sektorja 
Elizabeta Fras – izpostavi problem kanalizacije in priklop na male komunalne čistilne naprave v 
Placarju in Drstelji, opozori na povečanje sredstev za skupno občinsko upravo in stroške službenih 
potovanj. 
Branko Horvat – opozori na problem zadolževanja in na umik 400.000 EUR evropskih sredstev iz 
proračuna za obrtno cono Drstelja ter povečanja zaposlenih na režijskem obratu. 
Matej Sužnik – opozori na planirano povečanje števila zaposlenih in na prodajo občinskih 
prostorov po nižji ceni, kot smo zanje plačali. 
V drugem krogu so razpravljali Branko Goričan, Branko Horvat, Matej Sužnik, Elizabeta Fras, 
Anton Žampa in Robert Simonič. 
Župan – pove, da stanje v kmetijstvu ni rožnato, je pa še slabše na področju infrastrukture, katera 
je popolnoma uničena, tudi zaradi prometa s težkimi traktorji in potrebuje temeljito obnovo. Glede 
novega kadrovskega načrta pove, da je predvidena ena nova zaposlitev na delovnem mestu direktor 
občinske uprave, predvidene tri nove zaposlitve pa so v režijskem obratu. Po zaključeni razpravi, 
župan poda predloge sklepov na glasovanje: 
 
Sklep št. 12 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme Odlok spremembah Odloka o proračunu Občine 
Destrnik za leto 2020 po skrajšanem postopku.« 
Sklep sprejet: 6 za, 5 proti 
 
Sklep št. 13 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme Odlok spremembah Odloka o proračunu Občine 
Destrnik za leto 2020 v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 6 za, 5 proti 
 
Sklep št. 14 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme Odlok spremembah Odloka o proračunu Občine 
Destrnik za leto 2020 v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 6 za, 5 proti 
 
Ad. 11.) Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
Župan pove, da je glavni razlog za sprejem novega Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča podana prijava na Ministrstvo za finance, v kateri se županu očita, da ne obračunava 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za nezazidana stavbna zemljišča. Na podlagi tega, je 
bil s strani Ministrstva izveden nadzor nad izvajanjem odloka in podana zahteva, da se vzpostavi 
evidenca nezazidanih stavbnih zemljišč. 
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Darko Fras predstavi svetnikom predlog odloka, med novosti izpostavi enotno območje in pove, 
da so v podatke o površini zajeti vsi objekti v katastru stavb ali registra nepremičnin, vključno s 
kmetijski objekti. Dodane so oprostitve, ki zadevajo društva in organizacije, ki delujejo v javnem 
interesu, za nepridobitne kmetijske objekte in objekte, ki so kulturna dediščina. Občina bo vsem 
zavezancem v januarju poslala informativni izračun, na katerega bodo lahko podali pripombe, zlasti 
glede pravilnosti podatkov. 
Razpravljali so Branko Horvat, Matej Sužnik, Elizabeta Fras, Anton Žampa in Robert Simonič. 
Po končani razpravi župan predloge sklepov na glasovanje: 
 
Sklep št. 15 
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v Občini Destrnik, v prvi obravnavi.« 
Sklep sprejet: 6 za, 5 proti 
 
Župan ugotovi, da na predlog odloka v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in ker 
bo besedilo predloga odloka v drugi obravnavi enako besedilu predloga odloka v prvi obravnavi, 
predlaga, da občinski svet sprejme predlog odloka na isti seji, tako da se prva in druga obravnava 
predloga odloka združita. 
Župan poda predlog sklepa na glasovanje: 
 
Sklep št. 16  
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča na isti seji, tako da se prva in druga obravnava predloga odloka združita.« 
Sklep sprejet: 6 za, 5 proti 
 
Sklep št. 17  
»Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 
zemljišča v Občini Destrnik, v predlagani vsebini.« 
Sklep sprejet: 6 za, 5 proti 
 
Ad. 12.) Pobude in vprašanja 
Marjan Lovrec, zanima ga ureditev potokov rogozniške in pesniške doline.  
 
Elizabeta Fras, opozori na cesto v naselju Placar pri Čurinu, na problem odvodnjavanja in poziva, 
da se ta cesta sanira. 
 
Branko Goričan, zanima ga, kako daleč so papirji za objekt društva upokojencev in kdaj se bo 
vložila dokumentacija? 
 
Ad 13) Razno. 
Ker pod točko razno ni razprave, župan zaključi sejo.  
 
Seja je bila zaključena ob 18.30. uri. 
 
Zapisala: Vesna Marinič                                                                             župan Občine Destrnik 

Franc PUKŠIČ 


